
Zápisnica zo 8. zasadnutia Komisie športu a mládeže v Tvrdošovciach, konajúceho sa dňa 

14.4.2022  v zasadacej miestnosti obecného úradu v Tvrdošovciach 

 

Prítomní: 

 

Členovia: 

Ing. Marian Batyka 

Ing. Kristián Birkus 

Mgr. Radovan Mikláš 

Mgr. Dárius Major 

Gabriel Mlynár 

 

Hostia: 

Mgr. Judit Brenkus prednostka OcÚ 

 

Zapisovateľka: Ing. Erika Šípošová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie športových podujatí (január - marec) 

3. Plán športových podujatí (apríl - september) 

4. ŠK Tvrdošovce 

5. OZ Lucerna 

6. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

7. Nájdi si svoj domov (MDD s OS SR) 

8. Fit Park 

9. Letné detské tábory 

10. Diskusia 

11. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka privítal prítomných. Oboznámil prítomných 

s programom. Zároveň uviedol, že sa systém zasadnutí a spôsob ich realizácie v tomto roku zmení. 

Zasadnutia sa v ďalšom budú organizovať vo forme workshopov, na ktorých sa budú riešiť 

konkrétne projekty osobitne. 

 

2. Vyhodnotenie športových podujatí (január - marec) 

 

V uvedených mesiacoch sa neuskutočnili žiadne športové podujatia okrem organizovaných podujatí 

ŠK Tvrdošovce, nakoľko tieto sú v gescii ObFZ Nové Zámky a ZSFZ. Dôvod neuskutočnenia – 

pandemické opatrenia a prevencia šírenia ochorenia. 

 

3. Plán športových podujatí (apríl - september) 

 

V nasledovnom období sa  pripravuje v spolupráci s ostatnými organizáciami zorganizovať 

nasledovné podujatia: 

Cergát RUN 

Rodinná cyklistika 

Nájdi si svoj domov 

Škôlkiáda 

Iron Family 



Sunset RUN 

Móder Cup 

Rybárske preteky (OZ Lucerna) 

Memoriál J.Szikoru 

Svätoštefanský beh 

TABL bedmintonový turnaj 

GOLD CUP 

ZOLI-K CUP 

 

4. ŠK Tvrdošovce 

 

Predseda komisie privítal nového prezidenta klubu medzi členmi komisie. Po odovzdaní slova 

Gabriel Mlynár priblížil situáciu v jednotlivých mužstvách (U9, U11, U15, U19 a dospelí). Do 

vedenia klubu sa dostal v neľahkom postavení mužstva dospelých, ktoré sa aj vplyvom pandémie 

muselo v zime doplniť troma zahraničnými hráčmi a brankárom. Mužstvo má aj nového trénera. 

Areál ŠKT sa obnovuje: nové siete na multifunkčnom ihrisku, tiež sa rekonštruujú všetky šatne, 

ktoré sa dopĺňajú o skrinky. 

Gabriel Mlynár ďalej uviedol, že premýšľa nad organizovaním letných futbalových táborov pre 

deti. Ing. Marian Batyka ho v tejto myšlienke podporil a zároveň poskytol pomoc vychádzajúcu zo 

skúseností pri realizácii letných táborov pod jeho vedením. 

V závere predseda komisie poprial prezidentovi a novému vedeniu veľa úspechov v neľahkej práci 

a zároveň ponúkol pomoc komisie športovému klubu pri organizovaní Memoriálu J.Szikoru.     

 

5. OZ Lucerna 

 

Nakoľko sa na zasadnutí komisie nezúčastnil pozvaný hosť, p. Ing. František Buda, tento bod 

programu prerokovaný nebol. 

 

6. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

 

Predseda OZ Mgr. Radovan Mikláš informoval o plánoch OZ v nasledovnom období zrealizovať 

viacero podujatí, ktoré by sa mali uskutočniť v nasledovnom období: máj (Cergát Run, Rodinná 

cyklistika), jún (Iron Family, Sunset run, Škôlkiáda), august (Svätoštefanský beh), október (TABL 

bedmintonový turnaj), november (GOLD CUP), december (ZOLI-K CUP). 

Zároveň poznamenal, že OZ pracuje na možnosti dôstojného pravidelného pripomenutia si dvoch 

obyvateľov obce, ktorí v novodobej histórii prispeli k  rozvoju športu v obci a už nie sú medzi nami 

(Anton Szpevák, Fridrich Horáček). 

 

 

7. Nájdi si svoj domov (MDD s OS SR) 

 

Uvedené podujatie je naplánované na 1. júna 2022, jedná sa o charitatívno-športovo vzdelávacie 

podujatie organizované pre všetky deti našej obce ako aj pre pozvané deti zo 4. detských domov.  

Na podujatí by mali spolupracovať: obec Tvrdošovce, ŠKT, SFT2013, DHZ, ZŠ, MO SR, MPSaR 

SR a MZ SR ako aj miestne organizácie a firmy svojimi príspevkami v areály ZŠ, ŠKT, Juhászovej 

kúrie a termálneho kúpaliska. 

Centrom podujatia bude futbalový turnaj škôl a detských domovov, ktorý bude obkolesený 

statickými a dynamickými ukážkami príslušníkov OS SR a MV SR. Pre druhý stupeň ZŠ bude 

v priestoroch kúrie organizovaná beseda za účasti vojnových veteránov a bude premietaný 

komentovaný dokument Sám vojak v poli (Danica Nejedlá).  

V súčasnej medzinárodnej bezpečnostnej situácii však do poslednej chvíle nebude s určitosťou 

jasné, či sa projekt s určitosťou uskutočni. 



8. Fit Park 

 

Je nutné preveriť stav žiadosti OZ Vida tó a následne dohodnúť možnú spoluprácu, prípadne 

podmienky realizácie uvedeného zámeru. 

 

9. Letné detské tábory 

 

Letné detské tábory sa toto leto plánujú zorganizovať viacerými organizátormi. Je nutné si zosúladiť 

termíny konania detských táborov aby sa uvedené tábory navzájom neprekrývali. 

 

10. Diskusia 

 

Nakoľko sa v jednotlivých bodoch prebrali všetky témy, v diskusii nik nevystúpil. 

 

11. Záver 

Predseda komisie, Ing. Marian Batyka poďakoval členom komisie za účasť a sedenie komisie 

ukončil. 

 


